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بررسی مشکلات اقتصادی استان با حضور اعضای کمیسیون برنامهوبودجه مجلس

تبعیض بین اصفهان و سایر استانها زیاد است/گلهمندی فعالان اقتصادی از افزایش
فشارهای مالیاتی به اصفهان

نشست فعالان اقتصادی استان اصفهان با اعضای کمیسیون برنامه، بودجه و محاسبات مجلس شورای اسلامی به

میزبانی اتاق بازرگانی برگزار شد. در این نشست برخی شاخصهای اقتصادی استان ارائه و تحلیل شده و در خصوص

مسائل استان به بحث و تبادل نظر پرداخته شد.

به گزارش روابط عمومی اتاق بازرگانی اصفهان، امیر کشانی، رئیس اتاق اصفهان در این نشست اظهار کرد: در این جلسه، مناسبات مجلس، مشکلات و چالش های استان اصفهان

در کنار مسائل ملی مورد بررسی قرار می گیرد. اعضای کمیسیون با تأکید بر شرایط ویژه استان، به بیان مشکلاتی همچون کمبود برق و گاز، مسائل مالیاتی و بحران های اجتماعی

خواهند پرداخت که فشار زیادی بر مردم استان وارد کرده است.

وی ادامه داد: علاوه بر مشکلات استانی، موضوعات ملی نیز باید مطرح شود تا به نظرات فعالان بخش خصوصی و نمایندگان کمیسیون برنامه در خصوص مسائل اقتصادی و

اجتماعی استان اصفهان پرداخته شود. با موضوعات دیگری همچون هزینه های بالای سوادآموزی و تأثیر آن بر بودجه دولت، نگرانی ها از افزایش تعداد شاغلان دولتی و مشکلات

اقتصادی مواجهیم، همچنین، مسائل مربوط به کمبود منابع آب در استان اصفهان و لزوم اتخاذ تدابیر ویژه برای رفع بحران های آبی در استان قابل توجه است، امیدواریم با

همکاری تمامی نهادها و نمایندگان، اقدامات مؤثری در راستای رفع مشکلات استان انجام شود.

رئیس اتاق بازرگانی اصفهان گفت: همین که هنوز در این جلسه نشستیم و از مشکلات می گوییم؛ یعنی به بهبود اوضاع امید داریم. فعالان اقتصادی هیچ وقت نگفتند مالیات

نمی دهند؛ ولی نباید در دریافت مالیات تبعیض باشد. چرا باید ۳۶ درصد به سهم مالیاتی استان در سال آینده اضافه شود؟ تأثیر ناترازی انرژی در اصفهان بیش از سایر نقاط است

که باید به این موضوع رسیدگی شود. نباید در نوع برخورد بین اصفهان و سایر استان ها تفاوتی وجود داشته باشد.

مسعود گلشیرازی، عضو هیئت نمایندگان اتاق بازرگانی اصفهان نیز عنوان کرد: تعارض در پیگیری مسائل مربوط به سرمایه گذاری، به ویژه در بخش بانک ها، سال هاست که ادامه

دارد و نتایج آن همچنان در اقتصاد کشور مشهود است. درحالی که برخی بانک ها به بنگاه داری پرداخته اند، مشکلات سرمایه گذاری و تأمین منابع مالی هنوز پابرجا است. بانک

های غیرمولد با چالش های زیادی در زمینه افزایش سرمایه روبه رو هستند و در پی آن، مشکلات در توسعه طرح های صنعتی و نیروگاهی همچنان ادامه دارد.

وی گفت: این در حالی است که سال های گذشته، هشدارهایی درباره مشکلات بهره مرکب و بنگاه داری بانک ها داده شده بود که اگر در آن زمان توجه می شد، اکنون وضعیت به

این مرحله نمی رسید. همچنین، بر اساس قوانین حمایت از تولید ملی، در سال های گذشته، بسیاری از پروژه ها از طریق منابع بانک مرکزی تأمین مالی شده اند، اما همچنان

مشکلات جدی در این حوزه باقی مانده است.

عضو هیئت نمایندگان اتاق اصفهان اضافه کرد: موضوع دیگری که قابل توجه است، رشد نرخ ارز در سال های اخیر است که از ۷ تومان به ۷۰ تومان رسیده و این موضوع تأثیر

زیادی بر قیمت تمام شده و مواد اولیه واحدهای صنعتی داشته است. به گفته کارشناسان، افزایش نرخ ارز به میزان ۱۰ درصد، به طور مستقیم بر قیمت محصولات و توان تولید

واحدهای صنعتی تأثیر می گذارد و در این راستا، نیاز به تصمیم گیری های جدی از سوی مجلس و دولت است. در این راستا، برخی پیشنهادات برای تسهیل وضعیت شامل

افزایش مدت زمان بازپرداخت اقساط با بهره صفر و تقسیم نوسانات نرخ ارز بر مدت زمان بلندمدت مطرح شده است تا فشار زیادی به واحدهای صنعتی وارد نشود و تولید در

کشور همچنان ادامه یابد. امیدواریم که با پیگیری این مسائل، شاهد بهبود شرایط اقتصادی و رفع مشکلات موجود باشیم.

محمدرضا گل احمد، عضو هیئت نمایندگان اتاق بازرگانی اصفهان نیز اظهار کرد: تولید در صنایع کوچک این استان نسبت به سال گذشته با کاهش ۷۰ درصدی مواجه شده است و

کارخانه ها در شرایطی قرار دارند که به دلیل مشکلات تأمین انرژی، حدود ۲۰ روز در ماه قادر به کار نیستند و این مسئله باعث شده که معیشت کارگران در این واحدها با مشکلات

جدی مواجه شوند.

وی تصریح کرد: با وجود اینکه بیمه کارگران برای ایام بیکاری و قطع انرژی باید پرداخت شود، اما برخی از کارخانه ها قادر به پرداخت این هزینه ها نیستند. درصورتی که

واحدهای صنعتی نتوانند حق بیمه را تا پایان ماه پرداخت کنند، دفترچه های بیمه نیز صادر نخواهد شد. بانک ها هم که با دستورالعمل هایی مواجه شده اند، از واحدهای

صنعتی درخواست می کنند که تمامی تسهیلات خود را تسویه کنند، اما در شرایطی که کارخانه ها با مشکلات اساسی روبرو هستند، این درخواست ها غیرمنصفانه به نظر می رسد.

عضو هیئت نمایندگان اتاق بازرگانی اصفهان اضافه کرد: در این میان، دعوت از مسئولان استانی و دولتی برای بررسی وضعیت صنایع کوچک و تخصیص بودجه ویژه برای حمایت

از این واحدها، به یکی از دغدغه های اصلی فعالان اقتصادی تبدیل شده است. از رئیس مجمع نمایندگان اصفهان می خواهیم که مشکلات مطرح شده را پیگیری و راه حل های

مناسبی برای حمایت از تولید ارائه دهند.

مهدی جمالی نژاد، استاندار اصفهان، نیز در این نشست اظهار داشت: اصفهان همواره در یاری رساندن به کشور در شرایط سخت پیشگام بوده است و اهالی اصفهان از تمامی

ظرفیت های خود استفاده کردند؛ اما در ازای آن بی مهری هایی در حوزه های مختلف دیدند.

وی با اشاره به اینکه اگر اصفهان عطسه کند کشور سرما می خورد، افزود: دلیل سرما خوردن ایران این است که به اصفهان بی توجهی شده است، آثار تمدنی اصفهان در

فرونشست در حال دفن شدن است و در سطح کشور به این موضوع توجه نمی شود.

جمالی نژاد بیان کرد: در میزان گازی که مصرف می شود صرفه جویی می شود تا جلوی مازوت سوزی گرفته شود؛ اما با ناترازی در حوزه برق مواجه می شویم، مازوت سوزی انجام

می شود، ناترازی انرژی داریم و شاهد آلودگی هوا هم هستیم.

استاندار اصفهان با بیان اینکه موضوع آب در اصفهان بسیار دردناک است، گفت: شرایط برای اصفهان بسیار دشوار است؛ اما اگر همین الان هم امنیت کشور تهدید شود مردم

اصفهان باز هم مانند ۸ سال دفاع مقدس در صحنه حضور می یابند و از کشور دفاع می کنند.
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*مشکلات اصفهان در بودجه، مدنظر قرار می گیرد

غلامرضا تاج گردون، رئیس کمیسیون برنامه وبودجه مجلس شورای اسلامی هم در این نشست اظهار داشت: هدف کمیسیون در سفر به استان ها شنیدن مسائل و مشکلات در

استان های مختلف است.

وی افزود: هر بحرانی که در کشور به وجود می آید با حمایت مردم اصفهان برطرف می شود، موضوع اصفهان را نمی توان با کشور مقایسه کرد چرا که این استان یکی از

تأثیرگذارترین استان ها در کشور است.

تاج گردون ادامه داد: ۱۱درصد استان های کشور زیر ۶۰ درصد درآمد سالانه کشور درآمد دارند و نباید آنها را با اصفهان مقایسه کرد. قطعی برق در برخی استان ها برای اقتصاد

کشور چندان آسیب زا نیست؛ چون صنایع زیادی در این استان ها وجود ندارد؛ اما این قضیه برای اصفهان به گونه ای دیگر است.

رئیس کمیسیون برنامه وبودجه مجلس شورای اسلامی ادامه داد: در نسخه های ملی نمی توان نسخه بهینه تعریف کرد و نسخه رقابتی تعریف می شود.

وی خاطرنشان کرد: یکی از معضلات اصلی در کشور، بالا دست و پایین دست آب است که باعث ایجاد مشکل شده است، برای هر استان باید افق آب را با توجه به نیاز همان

استان تعریف کنیم.

تاج گردون گفت: حل مسائل و مشکلات پیش روی فعالان اقتصادی که مربوط به تولید است در دستور کار قرار می گیرد، یکی از مهم ترین نکاتی که باید به آن توجه شود تولید

است.

رئیس کمیسیون برنامه وبودجه مجلس شورای اسلامی گفت: با اولویت بندی مشکلات استان اصفهان تلاش می کنیم مشکلات این استان در بودجه سال جدید مورد بررسی قرار

گیرد و گام های مؤثری برای دلگرمی دادن به تولیدکنندگان برداشته شود.

وی تأکید کرد: استان اصفهان می تواند میزبانی برای شنیدن مشکلات مناطق اطراف باشد و به عنوان متولی مشکلات تولیدکنندگان را طبقه بندی کند.

تاج گردون اضافه کرد: اگر ما نتوانیم مسائل داخلی را حل کنیم نمی توانیم توقع داشته باشیم مشکلات برون مرزی را حل کنیم. برخی مسائل مانند مشکلات ارز به طور کامل قابل

حل نیست و صنایع مختلف به دلیل نوسانات ارزی آسیب های سنگینی متحمل شدند.

وی با بیان اینکه فعالان اقتصادی و تولیدکنندگان اصفهان نقشی حیاتی در اقتصاد کشور دارند، گفت: مسائل این استان باید با نگاه ویژه ای بررسی شود، چرا که اصفهان در کشور

از اهمیت بالایی برخوردار است. یکی از مسائل مهمی که صنعتگران مطرح کردند، ناترازی است که در کشور شکل گرفته و تأثیرات آن بیشتر بر اصفهان و دیگر مناطق صنعتی

مشهود است. در این راستا، کمیسیون بودجه نیز خواستار جبران خسارات وارده است و پیشنهاداتی برای حل این مشکلات ارائه خواهد کرد.

رئیس کمیسیون برنامه وبودجه مجلس شورای اسلامی گفت: مشکلات زیرساختی استان مانند کمبود برق و آب است، این مسائل باید به طور جدی پیگیری شوند، چرا که تأثیر

زیادی بر عملکرد واحدهای صنعتی دارند و استاندار اصفهان آمادگی دارند تا با همکاری مسئولین، راهکارهایی برای رفع این مشکلات ارائه دهند.

وی ادامه داد: در این راستا، برخی از قوانین مهم بررسی شده اند و اقدامات ویژه ای برای حمایت از اصفهان در دست اقدام است. هدف این است که با تصویب قوانین و تنظیم

مقررات، مشکلات اقتصادی استان اصفهان حل شود.

تاج گردون خاطرنشان کرد: مهم ترین اقدام این است که خسارت های وارده به واحدهای صنعتی جبران و حمایت های لازم از این واحدها به عمل آید.
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